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Minder eerste aardbeien door hoge energieprijzen
nieuws

Ook de eerste aardbeien van het seizoen ondervinden het effect van de hoge energieprijzen. "In
aantallen zijn het er minder dan de vorige seizoenen, al is de kwaliteit goed," melden de Ghesellen
van de Aardbei. “We verwachten dat de productie nog zal aantrekken tot op een vergelijkbaar
niveau als vorig jaar.”
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Het is een oude traditie dat de ‘het Hertogelijk Genootschap van de Ghesellen van de Aardbei’ de aardbeien
van Hoogstraten promoten. Maandag werden ze reeds in traditionele klederdracht ontvangen in het
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Koninklijk Paleis in Brussel en donderdag werden de eerste aardbeien van het seizoen geproefd in het
Antwerpse provinciehuis.
Dit jaar werden de aardbeien van teler Luc Krijnen geschonken aan provinciegouverneur Cathy Berx en de
voltallige Antwerpse deputatie. “Voor gedeputeerde Mireille Colson was het een extra spannende editie”, laat
Hoogstraten weten. “Zij is door de Ghesellen opgenomen in het Hertogelijk Genootschap en mag zich vanaf
vandaag ridder van de Hoogstraten aardbei noemen. Ze was verheugd en vereerd en droeg haar plaquette met
trots.”

Aftrap in de veiling
Vrijdag wordt de aftrap van het nieuwe seizoen gevierd in Hoogstraten met de veiling van de eerste doos
aardbeien. De opbrengst gaat, zoals de traditie voorschrijft, naar een goed doel. De aardbeientelers van
Coöperatie Hoogstraten hebben samen meer dan 31.000.000 kilo aardbeien geteeld. Ward Baets van de
Ghesellen legt uit dat telers door de hoge prijzen er soms voor moesten kiezen om geen contract af te sluiten
met een energieleverancier. "Soms was de prijs voor belichting gewoon te hoog om een rentabiliteit te
behalen", aldus Baets. Maar de Ghesellen verwachten dat de productie de komende maanden nog zal
aantrekken tot op een vergelijkbaar niveau als vorig jaar.

Uitgelicht

“Ook glastuinbouw verliest
vertrouwen in de overheid”
nieuws

Niet alleen veehouders en akkerbouwers verloren de voorbije
jaren het vertrouwen in de overheid, die volgens velen met
onder andere de stikstof- en mestplannen terugkomt op ee...
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